
Zápis z jednání školské rady ZŠ a MŠ Na Beránku v Praze 12, dne 24. 04. 2023 
 

 

1. ŠR se sešla v počtu šesti členů. Jednání zahájil pan předseda PhDr. Bc. Mgr. Břetislav 

Voženílek, MBA. 

Prvním krokem bylo schválení programu jednání školské rady. 

Byly navrženy tyto body jednání: 

 

-  Rozpočet ZŠ a MŠ Na Beránku na rok 2023.  

-   Zkušenosti speciálního pedagoga z činnosti na ZŠ a MŠ Na Beránku. 

- Dílčí výsledky zápisu dětí do 1. třídy na ZŠ a MŠ Na Beránku 

- Komise Rady MČ P 12 pro školství. 

- Vystoupení členů ŠR k výchově a vzdělávání na ZŠ a MŠ Na Beránku. 
Program byl schválen šesti hlasy. 

 

2. Pan ředitel Mgr. Jiří Soukup seznámil školskou radu s návrhem rozpočtu ZŠ a MŠ Na 

Beránku na rok 2023. Postupně vysvětloval jednotlivé položky v tomto rozpočtu. Upozornil 

na několik důležitých změn, například zvýšení poplatku pro školky a družiny.  Dále pan 

ředitel odpovídal na některé dotazy. Pan Bc. Jan Jirsa, DiS. se ptal na způsob placení energií a 

odpadů. A jak ovlivnilo jejich zdražování školní rozpočet. Další důležitou akcí je naplánování 

opravy části střechy. 

ŠR projednala návrh rozpočtu ZŠ a MŠ Na Beránku na rok 2023. 

  

3. Dalším bodem byly zkušenosti s prací speciálního pedagoga na škole. Paní pedagožka 

byla omluvena a s tématem komisi seznámila paní statutární zástupkyně PaedDr. Miroslava 

Veselíková. Na škole pracují 3 speciální pedagogové, jedna na plný úvazek, další na částečný 

úvazek. Děti, které potřebují tuto péči, pracují se SP většinou jednou týdně. To je v současné 

době vyhovující. 

 

4. Dále pan ředitel a paní statutární zástupkyně podali informací o zápisu dětí do prvních 

tříd. Výsledky zatím nejsou kompletní, ještě proběhne druhé kolo 30. dubna. Již z výsledků 

prvního kola je zřejmé, že dětí bude více než před rokem, dále je menší počet dětí s odkladem 

školní docházky. 

 

5. Pan předseda PhDr. Bc. Mgr. Břetislav Voženílek MBA. a paní statutární zástupkyně 

PaedDr. Miroslava Veselíková informovali ŠR o práci komise Rady MČ P 12 pro školství, 

hlavně o změnách ve složení, hlavních úkolech komise. Jednání komise se opět vrátí 

k návštěvám ZŠ a MŠ. 

 

6. Na závěr pan RNDr. Aleš Balík PhD. informoval ŠR o úspěšném JARMARKU, který 

pod patronací spolku rodičů Montessori zorganizovali žáci v sobotu 15. 4. na téma PTÁCI.  

 Paní Mgr. Jana Janošková informovala o velikonoční výstavě, kterou opět velmi pěkně 

připravila školní družina – Začít spolu. Krátce se také zmínila o dobrých zkušenostech při 

výuce pracovních činností.   

Paní statutární zástupkyně PaedDr. Miroslava Veselíková informovala ŠR s potřebou 

vyhledávání nových pracovníků. Dále podala informaci o přípravné třídě. Ještě není znám 

konečný počet zájemců. Žádost o umístění dítěte mohou rodiče podat do 31. května. 

Členové ŠR byli pozváni na vystoupení žáků ZŠ u příležitosti 35. výročí založení ZŠ. 

 

Zapsala Mgr. Jana Janoušková;  Ověřil: B. Voženílek 


